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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Независимо дали във физическия свят или в дигиталния свят на електронната търговия, основополагащо е да се
гарантира уникалната идентификация на продуктите, така че данните за тези продукти да могат да се споделят
безпроблемно. Глобалният номер на търговската единица GS1 (GTIN) – известен също като цифрите под баркода
в етикета на продуктите – играе ключова роля в цифровата трансформация на индуст... 

В Българската търговско-промишлена палата се състоя среща с представител на монголската компания BOSA
HOLDING Тсерендори Одсурен, вице президент и Бямбаа Дшдорж, съветник в Посолството на Монголия.
Председателят на БТПП Цветан Симеонов разговаря с гостите относно възможностите за сътрудничество между
монголската компания и български производители на хранителни продукти /зеленчукови продукти, хлеб... 

България не успява да използва срива на еврото и ниската цена на транспорта, за да развие търговските си
отношения с Китай. Отношението на правителството към втората по големина икономика в света е изключително
странно на фона на драстичния спад на износа на България. Това каза в предаването "Бизнес старт" на Bloomberg
TV Bulgaria Лъчезар Динев, председател на Българо-китайската търговско-промишле... 

467 безработни си намериха работа във Враца. Това показват данните за изходящият поток на дирекция Бюро по
труда. Данниет показват, че това е със 194 лица повече в сравнение с предходния месец. Изходящият поток
включва 385 лица започнали работа и 82 лица отпаднали от регистрация в ДБТ. От започналите работа лица 346
са устроени с посредничеството на бюрото по труда. Постъпилите на работа лица са к... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

Заглавие: Информация за над 200 милиона продукта е качена в GS1 Registry Platform
Дата: 19.07.2022 13:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Монголската компания BOSA HOLDING представи дейността си в БТПП
Дата: 19.07.2022 12:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Защо България не успява да развие търговските си отношения с Китай?
Дата: 19.07.2022 02:37
Медия: Зарата

Заглавие: Близо 500 врачани си намериха работа през юни
Дата: 19.07.2022 08:20
Медия: BulNews.bg

https://www.bcci.bg/news/18921
https://www.bcci.bg/news/18920
https://zarata.info/%D0%B7%D0%B0%D1%89%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B5-%D1%83%D1%81%D0%BF%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B2%D0%B8%D0%B5-%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%B3/
https://www.bulnews.bg/article/424466


Испанци, британци и турци са основните чуждестранни купувачи на имоти в ГрузияГрузинският министър на
икономиката Леван Давиташвили заяви, че страната остава привлекателна за инвеститорите, въпреки "високите
рискове" в Черноморския регион. Наблюдава се четирикратно увеличение на преките чуждестранни инвестиции в
страната през първото тримесечие на 2022 г. в сравнение със същия период на миналата г... 

Пазарните резултати за първите шест месеца на 2022 година показват, че регистрираните нови камиони от тежкия
клас N3 (над 12 тона) в страната за периода 1 януари – 30 юни, по данни на Министерството на вътрешните
работи, са 1847. Това означава, че месец юни е бил рекорден месец за българския пазар на тежкотоварни
камиони, тъй като са регистрирани цели 453 единици. За сравнение, през месец май 316... 

ПроКредит Банк е сред първите финансови институции у нас, които финансират физически и юридически лица за
изграждането на зелени проекти. ПроКредит Банк е и първата банка в България, която през 2015 г. инвестира в
значими промени на своя автомобилен парк, като купува 10 електромобила и прави първата голяма крачка към
екологично чистия транспорт. Към днешна дата повече от 60% от автопарка на банкат... 

В момента пазарът на фуражи от насекоми е огромна възможност, но и потенциалът при човешките храни е
голям, казва пред "Капитал" управляващият директор на "Насекомо"Темата накратко Иновативният сектор е част
от кръговата икономика, като всички остатъчни продукти от преработката на насекоми могат да се оползотворят.
Пазарът на фуражи от насекоми в ЕС вече е отворен и е огромна бизнес възможност з... 

Автор: Даниел Йергин, заместник-директор на S&P Global, анализатор и автор на книги по енергийните и
климатичните въпроси. За една от книгите си, "The Prize", получава "Пулицър". Носител е и на други отличия от
американската държава. Статията е публикувана в Project Syndicate. Днешната енергийна криза сериозна ли е в
същата степен като предишните, в частност нефтените шокове от 70-те години на... 

В Пловдив сделките с имоти отново тръгнаха нагоре през второто тримесечие на тази година след лекия спад в
началото на 2022 г. В града под тепетата са вписани 5079 сделки между април и юни, като те нарастват с 3,8%
спрямо същия период на миналата година, съобщава наша водеща брокерска агенция, продала стотици имоти
ново строителство, предаде plovdiv24. За полугодието вписаните сделки с имоти в Пло... 

Заглавие: Малко известна държава е все по-атрактивна за покупка на имот
Дата: 19.07.2022 11:11
Медия: Факти

Заглавие: 1847 нови камиони за първото полугодие на 2022 г.
Дата: 19.07.2022 11:31
Медия: Багери.бг

Заглавие: Електромобилите и зарядната инфраструктура за тях са "новата ера" в транспорта
Дата: 19.07.2022 11:24
Медия: Money.bg

Заглавие: Интервю | Марк Болар: Индустрията с насекоми е устойчива и безотпадна
Дата: 19.07.2022 08:47
Медия: Капитал

Заглавие: Енергийната криза ще се задълбочава
Дата: 19.07.2022 09:37
Медия: WOW Media

Заглавие: В този български град има бум на сделките с имоти
Дата: 19.07.2022 09:03
Медия: Lekuvai.bg

Заглавие: Калин Каменов: Чака ни много работа през следващите месеци
Дата: 19.07.2022 09:20
Медия: Конкурент

https://fakti.bg/imoti/696132-malko-izvestna-darjava-e-vse-po-atraktivna-za-pokupka-na-imot
https://www.bageri.bg/bg/menu/16/post/29798/1847-novi-kamioni-za-pyrvoto-polugodie-na-2022-g-?page=
https://money.bg/auto/elektromobilite-i-zaryadnata-infrastruktura-za-tyah-sa-novata-era-v-transporta.html
https://www.capital.bg/biznes/zemedelie/2022/07/19/4353357_suosnovateliat_na_nasekomo_mark_bolar_industriiata_s/
https://wow-media.bg/2022/07/19/%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%B0-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B1%D0%BE%D1%87%D0%B0%D0%B2%D0%B0/
https://lekuvai.bg/123891/
https://www.konkurent.bg/news/16582116008559/kalin-kamenov-chaka-ni-mnogo-rabota-prez-sledvashtite-mesetsi


Г-н Каменов, пред какви предизвикателства се изправя през лятото Община Враца? - Фокусът на местната
администрация през летния сезон е реализирането на капиталовата програма, тъй като метеорологичните
условия позволяват изпълнението на строително-ремонтните дейности. От началото на календарната година
предизвикателствата пред Община Враца са две – засилващата се инфлация и ръст на цените, както и ... 

Европейската комисия подписа днес меморандум за разбирателство с Азербайджан, който предвижда удвояване
на доставките на азерски природен газ до поне 20 милиарда кубични метра газ годишно през периода до 2027 г.,
съобщи Ройтерс, цитирана от БТА. "Днес, с този нов меморандум за разбирателство, ние отваряме нова глава в
нашите отношения с Азербайджан, който е наш основен партньор в усилията ни да се... 

"Необходимо е в най-кратки срокове да набележим мерки на регионално ниво, които да мотивират младите да се
насочат към секторите на земеделието и животновъдството, а тези, които са избрали този път да имат
възможността да се развиват и да правят нови инвестиции. Отлична опция са еврофондовете – например
програмата за трансгранично сътрудничество между България и Румъния "Interreg VI-A", която се п... 

"ЛИДЛ България ЕООД & КО." КД ще изгради складова база за готова продукция и пакетирани стоки,
административни помещения и офиси, и технически помещения на територията на Индустриален парк София-
Божурище. Национална компания "Индустриални зони" ЕАД, собственик на зоната, и веригата от немски
дискаунтъри са подписали договор за покупко-продажба на терен с площ 195 219 кв. метра на 6 юли. Локаци... 

По справка в Информационна система за управление и наблюдение на средствата от ЕС в България (ИСУН 2020),
от началото на програмния период през 2014 г. до края на месец юни 2022 г., по Оперативните програми в област
Добрич са сключени 710 договора за над 250,8 млн. лв. Безвъзмездната финансова помощ (БФП) възлиза на 204,4
млн. лв., като одобрените и изплатена средства са 177,7 млн. лв. или над 87%... 

https://www.facebook.com/vestnik.banker.5/videos/428293495845330 При храните инфлацията достигна високи
проценти. Но в последните седмици тенденцията е обратна. Зърното на световния пазар се срина до нивата
отпреди войната. Отделно беше премахнат ДДС върху хляб е брашно. И ако пазарът работи добре, би трябвало
цените да се върнат обратно. И на хляба, и на месото – там оправданието беше скъп фураж,... 

Заглавие: Азербайджан вдига двойно доставките на газ за Европа Италия се измъкна от руската хватка с внос
от Алжир
Дата: 19.07.2022 08:10
Медия: Regiona.bg

Заглавие: Еврофинансиране за млади фермери обсъдиха експерти от България и Румъния
Дата: 19.07.2022 06:20
Медия: Екип 7

Заглавие: Нов мащабен инвестиционен проект започва в ИП София-Божурище
Дата: 19.07.2022 12:24
Медия: Банкеръ

Заглавие: Близо 178 млн. лв. за област Добрич по европроекти, едва 11 млн. лв. са за бизнеса
Дата: 18.07.2022 22:05
Медия: ПроНюз Добрич

Заглавие: Ако пазарът работи добре, цените трябва да се върнат обратно
Дата: 19.07.2022 10:44
Медия: Банкеръ

Заглавие: 135 проекта за транспорт ще получат 5,4 млрд. евро
Дата: 19.07.2022 12:33
Медия: Списание "Логистика"

https://regiona.bg/%D0%B0%D0%B7%D0%B5%D1%80%D0%B1%D0%B0%D0%B9%D0%B4%D0%B6%D0%B0%D0%BD-%D0%B2%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B0-%D0%B4%D0%B2%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BE-%D0%B4%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5/
https://ekip7.bg/2022/07/19/evrofinansirane-za-mladi-fermeri-obsadiha-eksperti-ot-balgariya-i-rumaniya/
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/nov-mashtaben-investicionen-proekt-zapochva-v-ip-sofiia-bojurishte
https://pronewsdobrich.bg/2022/07/18/blizo-178-mln-lv-za-oblast-dobrich-po-evroproekti-edva-11-mln-lv-sa-za-biznesa/
https://www.banker.bg/studio-bankeru/read/ako-pazarut-raboti-dobre-cenite-triabva-da-se-vurnat-obratno
https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/29800/135-proekta-za-transport-shte-poluchat-5-4-mlrd-evro-?page=


Подборът е в рамките на Механизма за свързване на Европа (CEF), инструментът на ЕС за финансиране на
стратегически инвестиции в транспортна инфраструктура. Около 135 проекта за транспортна инфраструктура на
обща стойност 5,4 милиарда евро са избрани за финансиране чрез грантове от ЕС. Финансирането ще подпомогне
икономическото възстановяване след пандемията във всички държави-членки на ЕС. Селект... 

Предаването "Иновативно" по Българската национална телевизия бе отличено с почетен сертификат за
изключителни постижения от федералния министър на икономиката и опазването на околната среда на
Германия. Д-р Роберт Хабек е сред политиците с най-висок рейтинг в страната в момента, а според водещи медии
като Die Welt и Stern е определян като следващият канцлер на Германия. Церемонията "Climate champi... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

В момента фокусът ни е да разпространим нашите авторски обучения по програмиране за деца от 1. до 12. клас в
цяла България, коментира съоснователят на академиятаВ началото на април 2017 във Варна стартира Advance
Academy - първата специализирана академия за обучение на ИТ специалисти в различни направления. Вече пета
година образователната организация успешно обучава необходимите талинти за бързор... 

85,07% от българските служители не са доволни от увеличението на заплащането си, което са получили през 2022
година. Това показва проучването "Заплатите по време на инфлация през 2022 г." на кариерната платформа
Kaderabotim.bg, специализирана в предоставянето на обективна информация за пазара на труда в България. Едва
6,31% от участниците в допитването определят повишението на заплатата си като за... 

Всеки четвърти българин получава заплата под 1000 лева бруто, а едва 6,31% от служителите у нас определят
повишението на заплатата си като задоволително. 85,07% от българските служители не са доволни от
увеличението на заплащането си, което са получили през тази година. Това показва проучването "Заплатите по
време на инфлация през 2022г." на кариерната платформа kaderabotim.bg, предоставяща данни ... 

Промишлеността в България остава силно зависима от потреблението на изкопаеми горива. Необходимо е по-
ефективноразпределение на повече ресурси от Механизма за възстановяване и устойчивост за декарбонизация
на енергоемките индустрии встраната. Това са част от акцентите от дискусия, организирана съвместно от Главна
дирекция "Научни изследвания и иновации" на Европейската комисия и Центъра за изследв... 

Заглавие: Българско предаване за иновации със специална награда от федералния министър на икономиката
на Германия
Дата: 19.07.2022 12:42
Медия: Хай Клуб

Заглавие: Станислав Тодоров, Advance Academy: За последните 5 години обучихме над 1800 ИТ специалисти
във Варна
Дата: 18.07.2022 17:02
Медия: Economy

Заглавие: 85% от служителите у нас не са доволни от увеличението на заплатите си
Дата: 18.07.2022 16:40
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Всеки четвърти българин получава под 1000 лева заплата
Дата: 18.07.2022 16:35
Медия: Експерт

Заглавие: Център за изследване на демокрацията: Промишлеността в България остава силно зависима от
потреблението на изкопаеми горива
Дата: 18.07.2022 23:55
Медия: 3е-news

Заглавие: Конференция на тема "Борба с уязвимостите към корупция на общинско ниво" в София
Дата: 19.07.2022 09:00

https://www.hiclub.bg/Article/12065565
https://www.economy.bg/science/view/51428/Stanislav-Todorov-Advance-Academy-Za-poslednite-5-godini-obuchihme-nad-1800-IT-specialisti-vyv-Varna
https://akcent.bg/?i=59829
https://www.expert.bg/macroview/marketplace/vseki-chetvyrti-bylgarin-poluchava-pod-1000-leva-zaplata-1784553.html
https://3e-news.net/bg/a/view/35372/centyr-za-izsledvane-na-demokracijata-promishlenostta-v-bylgarija-ostava-silno-zavisima-ot-potreblenieto-na-izkopaemi-goriva
https://topnovini.bg/novini/886174-konferentsiya-na-tema-borba-s-uyazvimostite-kam-koruptsiya-na-obshtinsko-nivo-v-sofiya


На 19 и 20 юли 2022 г. Международният републикански институт (IRI) ще проведе двудневна национална
конференция в рамките на своята програма, посветена на борбата с уязвимостите към корупция, която се
изпълнява в 10 български общини. Събитието ще събере на едно място кметове и заместник-кметове на
обхванатите от програмата общини, за да обсъдят въпросите на превенцията и противодействието на коруп... 

СУБСИДИЯ В РАЗМЕР ДО 10 000 ЛВ. МОГАТ ДА ПОЛУЧАТ РАБОТОДАТЕЛИ ЗА РЕАЛИЗИРАНЕ НА ПРОЕКТИ,
СВЪРЗАНИ С НАЗНАЧАВАНЕ НА ХОРА С УВРЕЖДАНИЯ. Тази сума може да се използва за разкриване на нови
работни места за инвалиди, както и за преустройство на съществуващи такива и на работната база за по-лесен
достъп на хората в неравностойно положение. Средствата се осигуряват от Агенцията за хората с увреждания по... 

Стартира Програма за осигуряване на заетост на младежи в областта на културата. Това информираха от
Дирекция "Бюро по труда" в Перник. "Основната цел на програмата е осигуряване на възможности за придобиване
на трудов стаж по специалността на безработни младежи до 29-годишна възраст. Те трябва да са завършили
средно образоване с придобита квалификация по професия от професионалните направления: "... 

Зам.-министър Стайков обсъди с Браншова камара "Пътища" спешните задачи в сектора Безспорните възлагания
за текущ ремонт и поддръжка на пътищата могат да бъдат разплатени веднага. Това стана ясно среща в МРРБ
между заместник-министъра на регионалното развитие и благоустройството Ивайло Стайков с представители на
Българска браншова камара "Пътища". На срещата са обсъдени темите за разплащането на з... 

Възможностите за инвестиции и нови сортове ягоди и малини ще бъдат представени по време на годишната
среща на производителите Дигитализацията на производството на малини и ягодоплодни, начините за управление
на прецизното напояване, интегрираната бора с използване на ентомофаги, внасяне с дронове и друга
специфична техника ще бъдат част от акцентите в презентациите по време на 7-то издание на изло... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Още един американски гражданин беше заловен от руските военни по време на спецоперацията в Украйна, както
я назовават руските медии. Според приятели и роднини, както и доброволци, 35-годишният афроамериканец
Суеди Мурекези е бил арестуван в Херсон миналия месец. Това съобщава The Guardian. В статията се казва, че
Мурекези живее в Херсон повече от две години. Суеди казал на брат си Села на 7 юли, ч... 

Медия: Топ новини

Заглавие: Държавата насърчава с до 10 000 лв. работодатели, за да наемат хора с увреждания
Дата: 19.07.2022 12:03
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Стартира Програма за заетост на младежи в областта на културата!
Дата: 19.07.2022 10:01
Медия: Днес и Утре

Заглавие: МРРБ: Безспорните възлагания за текущ ремонт и поддръжка на пътищата могат да се разплатят
веднага
Дата: 19.07.2022 10:01
Медия: 1 към 1

Заглавие: Дигитализацията на производството: акцент на Фестивала на малината
Дата: 19.07.2022 12:30
Медия: Агрозона

Заглавие: Guardian: Още един американски гражданин е заловен от руската армия
Дата: 19.07.2022 11:32
Медия: Informiran.net

Заглавие: РСМ и Албания отвориха преговорите за членство в ЕС
Дата: 19.07.2022 11:19

https://www.borbabg.com/2022/07/19/drzhavata-nasrchava-s-do-10-000-lv-rabotodateli-za-da-naemat-hora-s-uvrezhdaniya/
https://dnesiutre.bg/?p=95436
https://1kam1.com/mrrb-bezspornite-vazlaganiya-za-tekusht-remont-i-poddrazhka-na-patishtata-mogat-da-se-razplatyat-vednaga/
https://agrozona.bg/digitalizatsiyata-na-proizvodstvoto-aktsent-na-festivala-na-malinata/
https://www.informiran.net/guardian-%D0%BE%D1%89%D0%B5-%D0%B5%D0%B4%D0%B8%D0%BD-%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BD-%D0%B5-%D0%B7%D0%B0/
https://bgnes.bg/news/rsm-i-albania-otvorikha-pregovorite-za-chlenstvo-v-es/


Председателят на Европейската комисия Урсула фон дер Лайен даде начало на първата Междуправителствена
конференция в Брюксел относно стартирането на преговорите с РСМ и Алабания за членство в ЕС. "Днес РСМ и
Албания отварят преговорите за присъединяване към ЕС. Вашите народи работиха много, за да стигнат до тук – по
върховенството на закона, по борбата с корупцията, имате свободни медии, имате добр... 

/Поглед.инфо/ И пак е лято. И пак слънцето пече. И пак плажовете гръцки и български се пълнят от млади, здрави,
прави и с прилични доходи почиващи. Пандемията си върлува, но тя е страшна за възрастните и хронично болните.
На останалите не им пука. Кой жив, жив? Коя умрял, умрял? Какво толкова? Какво тук значи някаква си личност?
Такава е Простокирчовата философия, покрепяна от Каката. На по-младит... 

Views 17233 Приближавайки края на 3-годишния си мандат в България съм изключителен оптимист (за успехите
на борбата с корупция). В последните години българите излязоха на улицата, поискаха върховенство на закона,
показаха, че искат нов подход и че ще търсят отговорност от политическите си лидери, независимо кои са те и от
кой политически спектър са. Вярвам във всеобщото желание за едно честно и от... 

В Брюксел днес ще се проведат междуправителствените конференции със Северна Македония и Албания, които
ще поставят началото на процеса на преговори за членство с двете балкански държави. Снощи посланиците на
страните от ЕС одобриха преговорните рамки със Скопие и Тирана. Преди началото на междуправителствените
конференции, премиерите на Северна Македония и Албания Димитър Ковачевски и Еди Рама ще ... 

Едва ли Република Северна Македония ще бъде готова в близките две години за започване на преговори,
коментира в Перник евродепутатът от коалицията ГЕРБ-СДС и бивш посланик в Скопие Александър Йорданов.
Той не вярва, че това ще се случи в рамките на действащия сега Европейски парламент. Възможно е да има
подобно желание и настояване, но много евродепутати са изненадани от случващото се в Република ... 

Вече почти пети месец Кремъл се опитва да нанесе военно поражение на Украйна, но благодарение на два важни
фактора - ефективните действия на украинските сили за отбрана и подкрепата за Украйна от западните партньори
- досега не успява. Освен това непрекъснато го притиска и трети фактор - наложените срещу Русия санкции.
Следователно, не можейки да повлияе на първия фактор, Русия активно се опитва д... 

Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Политическото слънчасване в БСП
Дата: 19.07.2022 08:37
Медия: Поглед Инфо

Заглавие: Херо Мустафа си тръгва оптимист за борбата с корупцията в България
Дата: 19.07.2022 12:03
Медия: news 24

Заглавие: Зелена светлина за Скопие и Тирана: В Брюксел започват преговорите за членство с РСМ и Албания
Дата: 19.07.2022 09:41
Медия: E-79 News

Заглавие: Едва ли Република Северна Македония ще бъде готова в близките две години за започване на
преговори, според евродепутата и бивш посланик в Скопие Александър Йорданов
Дата: 19.07.2022 09:09
Медия: Всичко за Първомай

Заглавие: Студ и глад: стратегията на Кремъл за близкото бъдеще
Дата: 19.07.2022 06:54
Медия: Класа

Заглавие: Онлайн платформа помага при спорове на етажната собственост
Дата: 19.07.2022 11:13
Медия: Строителство имоти

https://pogled.info/bulgarski/politicheskoto-slanchasvane-v-bsp.144386
https://news24sofia.eu/hero-mustafa-si-tragva-optimist-za-borbata-s-koruptsiyata-v-balgariya/
http://e-79.com/?p=14183
https://www.parvomai.net/news/545662/edva-li-republika-severna-makedoniya-shte-bade-gotova-v-blizkite-dve-godini-za-zapochvane-na-pregovori-spored-evrodeputata-i-bivsh-poslanik-v-skopie-aleksandar-yordanov
http://www.classa.bg/%D1%81%D0%B2%D1%8F%D1%82/item/449523-%D1%81%D1%82%D1%83%D0%B4-%D0%B8-%D0%B3%D0%BB%D0%B0%D0%B4-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BC%D1%8A%D0%BB-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B1%D1%8A%D0%B4%D0%B5%D1%89%D0%B5
http://stroitelstvoimoti.com/%D0%BE%D0%BD%D0%BB%D0%B0%D0%B9%D0%BD-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%B3%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8-%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%BD/


Тя осигурява бърза и лесна връзка между домоуправител, живущи и фирмата за поддръжка Дигитална платформа
помага за управлението на жилищни и бизнес сгради. Тя осигурява бърза и лесна връзка между
домоуправителите, живущите и фирмите за поддръжка. Платформата е иновативна не само за България, но и в
световен мащаб, твърдят създателите ѝ Александър Парашкевов и Константин Иванов в предаването "Социа... 

За 12 години Борисов напълно смени фасона на ГЕРБ Кирил Петков може да е изучил в "Харвард" тайните на
Вселената, но не е изкарал курса по оцеляване. Ако пак му се отвори премиерският парашут, веднага трябва да
вземе уроци от професор Бойко Борисов. Оцеляването започва от тази работа с кадрите, която напомня
пролетната резитба и колтученето на доматите. Да вземем например министъра на културата –... 

Руският паспорт се сгромоляса сериозно в рейтинга на консултантската компания Henley&Partners, която класира
паспортите по света по брой безвизови дестинации, съобщи руският телевизионен и радио канал РБК. По този
показател през 2022 г. руският паспорт вече заема 50-то място - точно между островната държава Палау и
балканската република Босна и Херцеговина. На първо място в класацията е Япония... 

Заглавие: Уроците на Бойко за Киро: уволнявай, за да не те уволнят!
Дата: 19.07.2022 09:50
Медия: 24 Часа

Заглавие: Руският паспорт вече предоставя по-малко възможности за свободно пътуване от този на Хондурас
Дата: 19.07.2022 12:12
Медия: Actualno.com

https://www.24chasa.bg/mneniya/article/12060486
https://www.actualno.com/europe/ruskijat-pasport-veche-predostavja-po-malko-vyzmojnosti-za-svobodno-pytuvane-ot-tozi-na-honduras-news_1784966.html
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